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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire számíthatnak a rendőrök a kormánytól?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  Országos  Rendőr-főkapitányság  tájékoztatása  alapján  június  1.  és  június  8.  között,  tehát  a
járvány  miatt  bevezetett  veszélyhelyzettel  járó  felmondási  tilalom  lezárulását  követően  299
hivatásos állományú rendőr nyújtotta be a felmondási kérelmét.

A  felmondási  hullámra  már  lehetett  számítani,  hiszen  annak  veszélyére  korábban  már  a
rendőrszakszervezetek is felhívták a figyelmet. A probléma megoldását egyértelműen a megalázóan
alacsonyan tartott bérek rendezése jelentené, amely nem csupán a jelenlegi állomány megtartását
segítené elő, de vonzóvá tehetné a rendőri hivatást a fiatalok, az utánpótlás számára is.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy megállítsa a rendőrök körében a jól láthatóan 
elkezdődő felmondási hullámot?

• Tárgyal-e a Belügyminisztérium a rendőrszakszervezetekkel az ágazaton belüli 
béremelésről? Amennyiben igen, mikorra várható döntés ebben a kérdésben?

• Számíthatnak-e bérrendezésre a rendőrök?
Előre is köszönöm a válaszát!

Tisztelettel,
 Dr. Keresztes László Lóránt


